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                                                                                           Predlog   

                                                                                                                                 Stara cesta 13           
OBČINA DOBROVA - POLHOV GRADEC                                                                    1356 Dobrova   
                 OBČINSKI SVET                                                                   Tel.: 3601-800, Fax.:3601-805  
                                                                                                                  info@dobrova-polhovgradec.si 
                                                                                                                  www.dobrova-polhovgradec.si 
Številka:   9000-0004/2021-4 
Datum:     9. 6. 2021                
 

Z A P I S N I K 
15. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova - Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 9. junija 2021 
ob 20.00 uri v prostorih Športne dvorane Dobrova, Cesta 7. maja 20, Dobrova.  
 
Sejo je vodil župan Občine Dobrova - Polhov Gradec Franc Setnikar.  
 
Na seji so bili prisotni člani sveta: Gregor Čuden, Bojan Demšar, Tončka Dolenc, Borut Dolinar,  
Stanislav Dvanajščak, Marko Košir, Ana Malovrh,  Ana Oblak,  Katarina Oven, Nataša Peljhan, Marjan 
Pograjc, Franc Rejec, Valentin Tominc, Marjeta Urbančič, Anton Zibelnik in Ana Zorc.  
 
Odsotni člani sveta: / 

Ostali prisotni: Zala Arnolj in Stanislav Bele, predstavnika SU MIRED, Edita Horvat, direktorica podjetja 
Idealis, Martina Rotar, predstavnica podjetja RRD, Regijska razvojna družba d.o.o., Biserka Pogačar, 
predsednica nadzornega odbora občine, Samo Zupančič, Mateja Tavčar, Tadeja Plestenjak in Lucija Rus, 
občinska uprava. 

Seja se je pričela ob 20.00. 
Navzočih je bilo 16 članov sveta. 
 
Predsedujoči seje, župan Franc Setnikar, je člane občinskega sveta in ostale prisotne lepo pozdravil in 
ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 15. seje Občinskega sveta Občine Dobrova - 
Polhov Gradec: 

1. Potrditev zapisnika 14. redne seje občinskega sveta in 2. izredne seje občinskega sveta. 
2. Seznanitev z Letnim poročilom SU MIRED za leto 2020. 
3. Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje enote urejanja prostora 

GA-11. 
4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi režijskega obrata.  
5. Predlog Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske uprave Občine Dobrova - Polhov 

Gradec. 
6. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa DL in ustanovitev javnega dobra.  
7. Predlog Sklepa o podelitvi občinskih priznanj za leto 2021.  
8. Obravnava osnutkov pokrajinske zakonodaje – opredelitev občinskega sveta.  
9. Poročilo župana o delu in o izvrševanju sklepov občinskega sveta. 
10. Vprašanja in pobude svetnikov. 
 

Za predlagani dnevni red je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Predlagani dnevi red je bil soglasno 
sprejet. 
 
 
Ad 1) Potrditev zapisnika 14. redne seje občinskega sveta in 2. izredne seje občinskega sveta  
Župan je članom občinskega sveta predlagal v potrditev zapisnika 14. redne seje občinskega sveta in 2. 
izredne seje občinskega sveta.  
 
Za zapisnik 14. redne seje občinskega sveta je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval 
nihče. Zapisnik je bil soglasno sprejet.  
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Za zapisnik 2. izredne seje občinskega sveta je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval 
nihče. Zapisnik je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 2) Seznanitev z Letnim poročilom SU MIRED za leto 2020 
Župan je besedo predal Zali Arnolj, predstavnici SU MIRED, ki je prisotnim članom občinskega sveta 
predstavila letno poročilo organa skupne občinske uprave Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 
2020. Razprave ni bilo, zato je predsedujoči seje predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji 
sklep:  
 
Sklep 142/1/15 
Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec se seznani z Letnim poročilom Skupne občinske uprave 
Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 2020. 
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.    
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 3) Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje enote urejanja 
prostora GA-11 
Župan je besedo predal Martini Rotar, predstavnici podjetja RRD, Regijska razvojna družba d.o.o., ki je 
članom sveta predstavila vsebino sklepa. Bojan Demšar, predsednik Odbora za komunalo in urbanizem je 
predstavil mnenje odbora, Ana Oblak pa mnenje Statutarne pravne komisije. V razpravi so sodelovali člani 
občinskega sveta Marjan Pograjc, Marko Košir in Borut Dolinar. Po zaključeni razpravi je župan predlagal 
članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep: 
 
Sklep 143/2/15 
Občinski svet sprejme predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje enote 
urejanja prostora GA-11. 
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 4) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi režijskega obrata 
Župan je prisotnim predstavil predlog odloka. V razpravi je Ana Oblak, predsednica Statutarne pravne 
komisije, predstavila mnenje komisije. Po zaključeni razpravi je župan predlagal članom občinskega sveta 
v sprejem naslednji sklep: 
 
Sklep 144/3/15 
Občinski svet sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi režijskega obrata Občine 
Dobrova - Polhov Gradec v predlaganem besedilu. 
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 5) Predlog Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske uprave Občine Dobrova - 
Polhov Gradec 
Župan je besedo predal Editi Horvat, direktorici podjetja Idealis, ki je članom sveta predstavila vsebino 
odloka. V razpravi sta sodelovala člana občinskega sveta Borut Dolinar in Katarina Oven. Po zaključeni 
razpravi je župan predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep: 
 

Sklep 145/4/15 
Občinski svet sprejme Odlok o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave občine Dobrova - Polhov 
Gradec v predlaganem besedilu. 
 
Za je glasovalo 13 članov občinskega sveta. Proti so glasovali 3 člani občinskega sveta. 
Sklep je bil sprejet.  
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Ad 6) Predlog Sklepa o ukinitvi statusa DL in ustanovitev javnega dobra 
Župan je prisotnim predstavil predlog odloka. Razprave ni bilo, zato je župan predlagal članom občinskega 
sveta v sprejem naslednji sklep:  
 
Sklep 146/5/15  
Občinski svet Občine Dobrova - Polhov Gradec sprejme Sklep o ukinitvi statusa "Splošna raba družbena 
lastnina" na nepremičnini parc. št. 1431/2 (ID 3226676) k.o. 1994 Dobrova, o vknjižbi lastninske pravice 
Občine Dobrova - Polhov Gradec ter o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena. 
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 7) Predlog Sklepa o podelitvi občinskih priznanj za leto 2021 
Župan je besedo predal Ani Malovrh, predsednici Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, 
ki je članom sveta predstavila vsebino predlaganega sklepa. Razprave ni bilo, zato je župan predlagal 
članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep: 
 
Sklep 147/6/15 
Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec sprejme Sklep o podelitvi občinskih priznanj za leto 2021 v 
predlaganem besedilu. 
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 8) Obravnava osnutkov pokrajinske zakonodaje – opredelitev občinskega sveta 
Župan je prisotnim predstavil osnutek pokrajinske zakonodaje. V razpravi je sodeloval član občinskega 
sveta Marjan Pograjc. 
 
Člani občinskega sveta so osnutek obravnavali, zaključnega sklepa občinski svet ni sprejel. 
 
 
Ad 9) Poročilo župana o delu in o izvrševanju sklepov občinskega sveta 
Župan je članom občinskega sveta predstavil Poročilo o izvrševanju odločitev občinskega sveta Občine 
Dobrova - Polhov Gradec in o opravljenih nalogah med obema rednima sejama, ki so ga člani občinskega 
sveta prejeli z gradivom. Župan je članom občinskega sveta poročal tudi o svojem delu, izvedenih delovnih 
sestankih, srečanjih in pomembnih dogodkih v mesecu aprilu in maju 2021.  
 
Člani občinskega sveta so se seznanili s poročilom. 
 
Članom občinskega sveta so bili predstavljeni naslednji projekti, ki so uvrščeni v občinski proračun občine 
za leto 2021 in 2022: 

- Rekonstrukcija regionalne ceste R3-641/1369 Ljubljanica–Ljubljana, odsek Briše (od km 0,730 do 
km 2,556), ki ga je predstavil Samo Zupančič. Dela bodo obsegala modernizacijo obstoječe 
makadamske ceste, ureditev odvodnjavanja, cestnih prepustov in strug hudournikov, regulacijo 
vodotoka Mala voda in gradnjo opornih ter podpornih konstrukcij in asfaltiranje.  

- Ureditev ceste Šujica–Podutik (JP 567361 in LC 67061), ki ga je predstavil Samo Zupančič. Projekt 
zajema cesto od novo urejenega križišča v Stranski vasi do križišča z regionalno cesto na Šujici. 
Projektno rešitev je izdelalo projektantsko podjetje K Projekt L. Projekt vključuje ureditev ceste, 
cestne razsvetljave in odvodnjavanje.   

V razpravi so člani občinskega sveta podali vprašanja in pobude, ki so zaradi preglednosti zavedeni pod 
točko dnevnega reda Vprašanja in pobude svetnikov. 
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Ad 10) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Pod stalnima točkama občinskih sej »Poročilo župana o delu in o izvrševanju sklepov občinskega sveta« 
in »Vprašanja in pobude članov sveta«, so člani občinskega sveta zastavili naslednja vprašanja ter podali 
sledeče pobude:  
 

 
 
Župan je na pobudo Franca Rejca o izgradnji kolesarske steze in pločnika skozi naselje Gabrje povedal, 
da bosta kolesarska povezava in pločnik v sklopu projekta Barjanska kolesarska povezava izgrajena v 
prihodnjih letih v neposredni bližini, in sicer ob regionalni cesti R3-641/1369 Ljubljanica–Ljubljana.  
Na pobudo Boruta Dolinarja o pripravi terminskega plana projektov, ki bi bil predstavljen svetnikom, je 
župan povedal, se za dela na cesti Šujica–Stranska vas v proračunu zagotovljena sredstva za leti 2021 in 
2022, se pa izvedba projekta lahko zavleče zaradi morebitnih zapletov pri pridobivanju zemljišča. Dela za 
rekonstrukcijo regionalne ceste R3-641/1369 Ljubljanica–Ljubljana, odsek Briše (od km 0,730 do km 
2,556), ki jih vodi Direkcija RS za infrastrukturo, pa bodo zaključena najkasneje do konca leta 2022. Za 3. 
in 4. fazo rekonstrukcije državne ceste poteka razpis, dela pa bodo končana do začetka leta 2023. 
Barjanska kolesarska povezava, 1. faza, bo končana do konca leta 2023. Objavljen je razpis za izbiro 
izvajalca za rekonstrukcijo ceste Brezje–Podolnica, Žerovnik–Osredek, asfaltiranje ceste Črni Vrh–
Plestenjak in Šujica–Stranska vas. Pri predstavitvah projektov bo predstavljen tudi terminski plan, a ta se 
spreminja.  
Na vprašanje Boruta Dolinarja, ali bo kolesarska povezava potekala tudi od Gabrja do Žirovnikovega 
grabna, je župan odgovoril, da bo.  
Župan je na vprašanje Marka Koširja, kakšen vpliv ima Občina Dobrova - Gradec na spodbujanje projektov 
Direkcije RS za infrastrukturo, odgovoril, da se redno sestaja z vodjo projekta za rekonstrukcijo regionalne 
ceste R3-641/1369 Ljubljanica–Ljubljana, odsek Briše (od km 0,730 do km 2,556), drugimi odgovornimi na 
Direkciji in Ministrom za infrastrukturo ter opozarja na projekte, ki jih je na državni cesti še potrebno izvesti.  
Na vprašanje Marka Koširja, kako napreduje projekt RUNE, je župan povedal, da je potekal razpis za izbiro 
izvajalca, o izbiri in nadaljnjem napredku projekta pa Občina ni prejela nobenega podatka.  
Na pobudo Marka Koširja je župan predstavil projekt »Ureditev priprave pitne vode na vodovodu Šentjošt«, 
kjer se je v obstoječem prečrpališču vzpostavila priprava pitne vode s pomočjo ultra filtracije. Sistem je bil 
testno že zagnan. 
Na pobudo Antona Zibelnika o potrebi po obnovi mosta v Dolenji vasi je župan povedal, da je bila analiza 
že opravljena in da je potrebno zgraditi nov most. Ta se je poškodoval, ko so se izvajala dela za 
protipoplavno ureditev. 
Župan je na vprašanje Tončke Dolenc o gradnji internetnega omrežja na območju belih lis v Črnem Vrhu 
odgovoril, da upa, da bo investitor razširil projekt do Črnega Vrha. 
Na pobudo Tončke Dolenc, da bi bile ponudbe za nakup kmetijskih zemljišč objavljene na spletni strani 
Občine ali oglasnih deskah krajevnih skupnosti, je župan odgovoril, da s tem upravlja Upravna enota. 
Na vprašanje Tončke Dolenc o zaključku projekta v okolici cerkve v Črnem Vrhu je župan odgovoril, da bo 
projekt v kratkem zaključen. 
Na vprašanje Tončke Dolenc, katera cesta se bo asfaltirala v Črnem Vrhu, je župan odgovoril, da cestni 
odsek do hišne številke Črni Vrh 42. Na vprašanje Tončke Dolenc, ali je kaj novega glede Mačkove štale, 
je župan odgovoril, da potekajo dogovori z lastniki.  
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Župan je na pobudo Marjana Pograjca o zagotovitvi poplavne varnosti objektom v Spodnjih Razorih, 
odgovoril, da se je z novo vodjo projekta že sestal, v kratkem pa je načrtovan sestanek na terenu s 
predstavniki Direkcije RS za vode in prebivalci Spodnjih Razorov. Župan je poudaril, da se zavzema za 
poplavno varnost vseh občanov Občine Dobrove - Polhov Gradec. 
Na vprašanje Marjana Pograjca o situaciji knjižnice na Dobrovi in ali se bo le-ta preselila je župan odgovoril, 
da se bo knjižnica najverjetneje začasno preselila v objekt nekdanje trgovine Zelena dolina, ki ga je Občina 
odkupila, saj trenutni prostori niso več ustrezni.  
Na vprašanje Marjana Pograjca o vzdrževanju glavne ceste Dobrova–Ljubljana, v naselju Razori Direkcija 
RS za ceste, je župan odgovoril, da je za vzdrževanje in s tem povezano prometno varnost odgovorna 
Direkcija RS za ceste, saj gre za državno cesto. Pri mostu je spodjeda, ki je že bila sanirana. Za prometno 
varnost na tej cesti je odgovorna Direkcija RS za ceste. Poudaril je tudi, da so projekti za ureditev cest 
zamudni in obsežni, predvsem zaradi težav pri umeščanju projekta v prostor in pridobivanja soglasij 
lastnikov zemljišč, a v zadnjih letih je viden velik napredek na področju prometne infrastrukture. 
Župan je na vprašanje Boruta Dolinarja o priklopu na optično omrežje na območjih, kjer je bilo omrežje v 
zadnjih mesecih grajeno, odgovoril, da naj se občani obrnejo direktno na investitorja, podjetje Telekom.  
Župan je na pobudo Boruta Dolinarja o izgradnji novega vrtca na Dobrovi, saj naj bi bilo pomanjkanje mest 
v vrtcu, odgovoril, da je prostora v vrtcu na Dobrovi dovolj, saj so bili sprejeti vsi vpisani otroci. Pobuda je 
prišla s strani staršev iz Sveta šole. 
Župan je na vprašanje Stanislava Dvanajščaka, če se iz kamnoloma v Hrastenicah vozi material, odgovoril, 
da temu ni tako, se pa v kamnolom vozi material iz drugje, skladno z okoljevarstvenim dovoljenjem.  
Na vprašanje Stanislava Dvanajščaka glede velikosti novih avtobusnih nadstrešnic, ki naj bi bile premajhne, 
sploh na območju Zaloga, je župan odgovoril, da gre za tipske nadstrešnice in taka je bila postavljena tudi 
v Zalogu. Če se bo pokazala potreba, pa bo postavljena dodatna nadstrešnica. Mnenju Stanislava 
Dvanajščaka se je pridružila tudi Ana Oblak, ki je hkrati pohvalila projekt.    
 
 
Predsedujoči seje je 15. redno sejo občinskega sveta ob 22.45 uri zaključil.    
 
 
Zapisnik pripravila: 
Lucija Rus 
 
 
 
 
                                                                                                       Franc Setnikar, 
                                                                                                             župan 


